
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 16. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 101
Vil ministeren oplyse, om det er korrekt, at revisions- og konsulentvirksomhe-
den PricewaterhouseCoopers for nogle år siden udarbejdede en rapport,
hvoraf det fremgik, at der burde være mere end et it-efterforskningscenter på
landsplan, og hvis ja, hvorledes har disse forhold ændret sig siden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Michael
Aastrup Jensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Michael.Aastrup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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